
Menighetsrådsmøte torsdag 14. november 2024, kl. 19:00 – 21:00 

Til stede: P Johannes Vu Manh Hung (sogneprest og MR-formann), Duy Thang Do (MR-leder), Monika Basiejko, Bong-
Ae Steinnes, Terese Ranek (referent),  
 
 

Fraværende: Aravinda Perera (MR nestleder), Grethe Nygaard, Ildiko Kiraly (vara), Sigurd Hareide (diakon) 
 
 

Referent: Terese Ranek 

Saks-nr. Saken gjelder Referat 
48/24 Godkjenning 

av innkalling,  
Godkjent. 

49/24 Orienterings-
saker 

-MR-leder, Thang, var på det halvårlige Pastoralrådsmøtet (PRO) på Mariaholm helgen 
25. – 27. oktober. Thang ga en kort oppsummering av møte med de andre MR-lederne og 
om programmet for PRO-møtet. Blant annet var voksenkatekese på agendaen, eƩersom 
VaƟkanet ønsker å gi deƩe et større fokus i menighetene. Norges Unge katolikker snakket 
også om ungdomsarbeidet i de lokale menighetene. 
-Det har kommet inn et forslag fra kontorpersonalet med reviderte retningslinjer for 
utleie av menighetslokalet. Forslaget trenger videre arbeid. Målet er å få deƩe ferdig før 
jul slik at vi kan begynne å leie ut lokalet eƩer nyƩår. 
-Det blir julespill i messen den 5. januar med påfølgende juletrefest. 
-Ungdomsarbeidet er i gang. Dvs.: Det blir adventsaksjon med konfirmantene, mens eƩer 
nyƩår seƩer en nyoppreƩet komite i gang arbeidet med å starte et nyƩ ungdomsarbeide 
i vår menighet. Komiteen består av både ungdommer, unge voksne og (godt) voksne. 
-Pilegrimsreiser o.l. i forbindelse med Jubelåret 2025: Vår menighet arrangerer ingen 
reiser kun for våre medlemmer, men det finnes andre grupper som organiserer slike 
turer. Her er en av dem: Nordisk valfart Ɵl Roma i 2025: Oppdatert program  

45/24 AkƟvitetsplan 
for 
menigheten 

Vi er klare for søndag 24.november (KrisƟ Kongefest), da naboene inviteres Ɵl messe, 
omvisning og kirkekaffe. Sigurd og Thang tar ansvar for omvisningen. Sigurd har laget 
invitasjoner. Bong-Ae og Terese kopierer opp og deler ut Ɵl alle naboer. 
 

MR foreslår en frivillighetsfest i forbindelse med feteƟrsdag, men det må vurderes om 
det er bedre å ha denne festen Ɵl sommeren. MR ønsker å fortseƩe internasjonal 
dag/fest på Pinsedagen, som neste år er den 8. juni.  
 

EƩersom det var en del frafall på MR-møtet denne gangen, venter MR med å planlegge 
flere arrangementer og fester Ɵl neste møte (desember). 

39/24 Nybygget tas 
i bruk. 

Bygningskomiteen arbeidere videre med det som mangler. Terese tar ansvar for å flytte 
katekese- og kostymeesker som står i den gamle delen av menighetslokalet ned i 
krypkjelleren. 

50/24 Oppbevaring 
av 
salmebøker 
bak i kirken 
og innkjøp av 
nye 
salmebøker 

Det er ønskelig å oppbevare salmebøkene samlet i et eller annet hyllesystem, og ikke la 
disse ligge ute i kirkebenkene til enhver tid. MR diskuterte om vi skal ha hyller eller skap, 
og om disse skal være flyttbare eller stå et sted permanent. P. Johannes sier vi har fått 
ekstraressurser som både kan brukes til innkjøp av nye salmebøker (Lov Herren) og til 
hyller/bokskap. Skriftestolen skal flyttes inn i det gamle sakristiet. Det er mulig at 
flyttbare bokhyller/skap kan oppbevares der hvor skriftestolen er nå. MR ber 
bygningskomiteen se på løsninger for flyttbare bokskap/hyller til nye salmebøker. Vi 
avventer å bestille nye salmebøker til vi har funnet en løsning på oppbevaringen av disse. 

44/24 Chorpus 
ChrisƟ-messe 
og prosesjon 

Datoen er den 22. juni. Sigurd har sendt en forespørsel Ɵl Tønsberg Domkirke om leie av 
denne, og om messen vår som sist kan begynne kl. 13:30. 

51/24 Vaktmester-
ansvar og 
dugnads-
behov 

Nhan har ansvar for uteområdet. Phuong har ansvar for systemer inne. Akkurat nå trenger 
vi ikke dugnad, men ser på behovet når det nærmer seg påske. 

52/24 Voksen-
katekese 

Katolsk forum og konvertittkurs er igangsatt (igjen) denne høsten. Et par stykker har 
meldt interesse for å starte troskurs for vanlige menighetsgjengere. Dette er høyst 
aktuelt med tanke på det Vatikanet ønsker for sine troende. P. Johannes sier han kan 



være med å igangsette et slikt opplegg dersom det er nok frivillige til å igangsette og 
drive dette sammen med ham. Det er mulig et nytt troskurs kan starte opp over nyttår. 
 
Terese nevnte også muligheten for å starte katekese for foreldre i katekese. P. Johannes 
og Terese ser nærmere på dette. 

53/24 Hygiene/ 
Sanitets-
artikler på 
dametoalett 

Det har kommet ønske om å oppbevare bind og tamponger på et av toalettene. Det 
foreslås at slike hygieneartikler kan oppbevares på handicap-toalettet. Monika tar 
kontakt med bygningskomiteen ang. dette. 

54/24 Samarbeid 
med og 
oversikt over 
alle grupper i 
menigheten 

Det ønskes en felles oversikt over alle grupper og gruppenes ansvarlige. P. Johannes tar 
ansvar for å kontakte alle nasjonale prester for å få navn på våre de som har et lokalt 
ansvar innenfor hver av våre nasjonale grupper. Bong-Ae ber kontorpersonalet få en 
oversikt over alle andre grupper og deres ledere. 
 
Det finnes allerede en gruppeoversikt på nettsiden. Her kan vi be alle grupper melde inn 
mer info, bilder, m.m. I tillegg kunne det være lurt med en samlet oversikt på et oppslag 
og evt. i en brosjyre som kan deles ut, slik at alle vet hvilke tilbud menigheten har samlet 
sett. 
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